U.K. Political System

The official name of the country we usually call England and occasionally Great Britain is the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland. The U. K. is situated on the group of islands lying just off the mainland of north-western Europe. The British Isles include Great Britain proper, Ireland and a number of smaller islands. Great Britain consists of England, Scotland and Wales. The southern part of Ireland is the Republic of Eire. 

Great Britain is separated from the continent by the English Channel, the narrower part of which is called the Strait of Dover. The British Isles are surrounded by the shallow waters of the Irish Sea and the North Sea, the Norwegian Sea, the North Channel and the Atlantic Ocean. 

Britain is comparatively small, but there is hardly a country, in the world where such a variety of scenery can be found. There are wild desolate mountains in the northern Highlands of Scotland - the home of the deer and the eagle. The Pennine Range in northern England and the Cambrian Mountains in Wales are much lower. In the extreme south of England are the famous chalk hills, some of which form the Dover Cliffs. The southern and south-eastern parts of the island lie in varied lowlands. 

The rivers of the region are short and of no great importance as waterways. The longest of them is the "Father of London", the Thames, which is a little over 200 miles. Britain's principal ports are London, Liverpool, Manchester, Hull, Glasgow. They have splendid harbours, for the coast line is very indented. Owing to the shape of the country, any point in Great Britain is no more than 70 miles from the sea. Naturally, it's made the English race a sea - loving one. 

The warm currents in the Atlantic Ocean influence the climate of Great Britain. The winters are not severely cold, while summers are rarely hot. The British Isles are well - watered throughout the year. The cloudiness is rather dense, well over half the days of the year are overcast - fogs along the coast frequently hide the sun. The fogs of London, often made severe by mixture with city smoke have a world - wide reputation, but the one not to be envied. Rivers in Great Britain are seldom frozen and generally ice-free. The grass remains green all the year round. Thanks to climatic conditions, Britain in truth looks like one great well-ordered park with its old trees, green meadows and hedges. 
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Официальное название страны, которую мы обычно называем Англией и иногда Великобритания, - Великобритания Великобритании и Северной Ирландии. U. K. расположен на группе островов, лежащих только от материка северо-западной Европы. Британские острова включают надлежащую Великобританию, Ирландию и множество меньших островов. Великобритания состоит из Англии, Шотландии и Уэльса. Южная часть Ирландии - Республика Эйре. 

Великобритания отделена от континента Ла-Маншом, более узкую часть которого называют Дуврским проливом. Британские острова окружены мелкими водами Ирландского моря и Северного моря, Норвежского моря, Северного пролива и Атлантического океана. 

Великобритания является сравнительно маленькой, но есть едва страна, в мире, где такое разнообразие пейзажа может быть найдено. Есть дикие пустынные горы в Северо-Шотландском нагорье Шотландии - дом оленей и орла. Диапазон Pennine в северной Англии и Кембрийских горах в Уэльсе намного ниже. В противоположности к югу от Англии - известные холмы мела, некоторые из которых формируют Дуврские Утесы. Южные и юго-восточные части острова лежат в различной Среднешотландской низменности. 

Реки области коротки и ни из какой большой важности как водные пути. Самые длинные из них - "Отец Лондона, ", Темза, которая является немногим более, чем 200 милями. Британские основные порты - Лондон, Ливерпуль, Манчестер, Корпус, Глазго. Они имеют роскошные гавани, поскольку береговая линия очень заказана. Вследствие формы страны, любой пункт в Великобритании - не больше, чем 70 миль от моря. Естественно, это сделало английскую гонку морем - любовь того. 

Теплые потоки в Атлантическом океане влияют на климат Великобритании. Зимы строго не холодны, в то время как лета редко горячи. Британские острова хорошо - орошены в течение года. Облачность довольно плотна, хорошо более чем половина дней года является пасмурной - туманы по побережью часто скрывают солнце. Туманы Лондона, часто сделанного серьезным смесью с городским дымом имеют мир - широкая репутация, но один, чтобы не завидоваться. Реки в Великобритании редко замораживаются и вообще свободные ото льда. Трава остается зеленой весь круглый год. Благодаря климатическим условиям, Великобритания по правде говоря похожа на один большой хорошо-заказанный парк с его старыми деревьями, зелеными лугами и преградами.

